
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 9. října 2024 

 

 

Přítomni: J. Balko, O. Čakrt, O. Hrušák, H. Maxová, P. Piťhová, R. Škába, M. Trojánek, J. Zieg,  

J. Zuna, R. Bláha, V. Blažek, T. Černá, Š. Chytrý, M. Khoder, M. Koblížek, F. Sedlecká, M. 

Uvíra, B. Valníčková, V. Veselý 

 

Omluveni: L. Fila, D. Smíšková, Š. Veselý, K. Dostálová, T. Stejskal 

 

Hosté: prof. MUDr. Babjuk, CSc., Mgr. Šmejcká, PhDr. RNDr. Jirkovský, Ph.D., MBA  

 

 

Program: 

) Zahájení a uvítání hostů 

) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK  

) Návrh na zřízení nového fakultního pracoviště Centra rozvoje komunikačních a 

pedagogických kompetencí (CERKOP) a s tím související změna 

Organizačního řádu 2. LF UK (Příloha 1–6) 

) Žádost o doplnění dvou členů Disciplinární komise 2. LF UK 

) Dodatek č. 1 ke smlouvě o provedení záchranného archeologického výzkumu „ 

UK – 2. LF – Multifunkční budova (MFB)“ (Příloha 7 – 9) 

) Volba člena předsednictva za studentskou komoru AS 2. LF UK 

) Zprávy z komisí 

) Zprávy z AS UK 

) Různé 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil MUDr. Trojánek, předseda AS 2. LF UK, přivítal senátory a hosty, kteří se 

účastnili zasedání.  

Skrutátory byli určeni: doc. Maxová (pedagogická komora) a V. Blažek (studentská komora). 

 

MUDr. Trojánek požádal senátory o odsouhlasení programu. Protože nebyly žádné připomínky, 

program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK, informace vedení fakulty  

MUDr. Trojánek sdělil informaci ombudsmana 2. LF UK Mgr. Et Mgr. Martina Zieliny, Ph.D. o 

agendě – neřešil žádnou stížnost a poskytl jednu konzultaci. 

Prof. Babjuk zhodnotil ekonomiku fakulty, tarify na 2. LF UK, rozebral přijímací řízení 

v akademickém roce 2024/2025, oraganizaci ve spolupráci se SCIO, náklady a výnosy 

přijímacího řízení, navýšení počtu studentů. 

V diskuzi zazněly připomínky k organizaci výuky pro navýšený počet studentů, požadavky na 

navýšení personálních úvazků, rozpočtů pracovišť atd. Vedení fakulty toto zohledňuje.  

MUDr. Trojánek požádal doc. Čakrta o vyvolání schůzky s příslušným proděkanem – tématem 

by bylo zmírnění dopadu studia zahraničních studentů, jejich začlenění do dění fakulty atd., žádá 

o úzkou spolupráci s pedagogickou komisí. 

Dále bylo zmíněno velké vytížení bistra na Plzeňské, bude zvýšen počet židlí a stolků, 

nakoupeno další nádobí. 



 

3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 12. 6. 2024  

MUDr. Trojánek vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu, nikdo neměl připomínky.  

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 11. 9. 2024 byl schválen tichým souhlasem. 

 

4) Návrh na zřízení nového fakultního pracoviště Centra rozvoje komunikačních a 

pedagogických kompetencí (CERKOP) a s tím související změna Organizačního řádu 2. LF 

UK (Příloha 1 – 6) 

PhDr. Jirkovský již předem zaslaný materiál shrnul a detailně představil.  

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

 

AS 2. LF UK schválil Návrh na zřízení nového fakultního pracoviště Centra rozvoje 

komunikačních a pedagogických kompetencí (CERKOP) a s tím související změna 

Organizačního řádu 2. LF. 

 

5) Žádost o doplnění dvou členů Disciplinární komise 2. LF UK 

Prof. Babjuk požádal o schválení nových členů: 

Štěpána Chytrého (4. ročník) jako člena Disciplinární komise 2. LF UK, Karolíny Dostálové 

(4. ročník) jako náhradní členky Disciplinární komise 2. LF UK. 

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

 

AS 2. LF UK schválil Štěpána Chytrého jako člena Disciplinární komise 2. LF UK a  

Karolínu Dostálovou (4. ročník) jako náhradní členku Disciplinární komise 2. LF UK . 

 

6) Dodatek č. 1 ke smlouvě o provedení záchranného archeologického výzkumu „ UK – 2. 

LF – Multifunkční budova (MFB)“ (Příloha 7 – 9) 

Mgr. Šmejcká sdělila podrobnosti k dodatku č.1 dané smlouvy, jsme povinni realizovat 

archeologický výzkum, ale došlo ke komplikaci vzhledem k likvidaci azbestu, práce se musí 

koordinovat, z toho plyne navýšení ceny. 

 

Hlasování: pro  19  proti  0  zdržel se  0 

 

AS 2. LF UK schválil Dodatek č. 1 ke smlouvě o provedení záchranného archeologického 

výzkumu „ UK – 2. LF – Multifunkční budova (MFB)“. 

 

7) Volba člena předsednictva za studentskou komoru AS 2. LF UK 

MUDr. Trojánek požádal přítomné senátory o nominaci na uvolněné místo člena předsednictva 

za studentskou komoru AS 2. LF UK. V. Blažek nominoval M. Uvíru, který nominaci přijal a 

vystoupil s krátkým proslovem. 

Skrutátoři se stali členy volební komise při tajném hlasování.  

 

Výsledek hlasování: 19 lístků pro nominaci M. Uvíry, 1 lístek pro nominaci M. Koblížka. 

 

Členem předsednictva za studentskou komoru AS 2. LF UK se stal M. Uvíra. 

 

10) Zprávy z komisí 

Pedagogická komise – doc. Čakrt – dále spolupracuje s ekonomickou komisí   

 

Legislativní komise – prof. Zuna – komise se zabývá materiály k volbám, v mezidobí se nesešla. 

 

Ekonomická komise – prof. Hrušák – dále spolupracuje s pedagogickou komisí  

 

Sociální komise – na zasedání komise se jejím předsedou stal Š. Chytrý. 

 



 

Komise pro komunikaci –komise nesešla, je nutné zvolit předsedu 

 

11) Zprávy z AS UK 

AS UK se bude konat 11.10.2024. 

 

12) Různé 

PER ROLLAM: 

• patologie, AP, 0,200, prof. Zámečník - bude rozesláno koncem 

října                                           doc. Maxová 

• stomatologie, AP, 0,100, Mudr. Hliňáková - bude rozesláno v 1/2 

listopadu                             prof. Zuna 

• psychiatrie, AP, 0,100, prof. Hrdlička - bude rozesláno v 1/2 

listopadu                                      prof.Zuna 

 

Další termíny zasedání AS 2. LF UK:  13. 11. MLP, 11. 12. SP1, 8.1.2025 MPP 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


